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 Secr. Dommelseweg 155  Tel.   040-2043697  
      5554 NP Valkenswaard      
      Bankrek.no. NL27RABO 0111 80 1575   
      e-mail  : kbovalkenswaardsecretariaat@gmail.com 
      Website: www.kbo-valkenswaard.nl  

 

 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 19-10-2021. 
Aanwezig: 62 personen, zie presentielijst 

Afwezig met afmelding: Mevr. Van Haaren, Hr. Staals, Hr. Mertens 
 

 
1. Opening 

Voorzitter Peter Plompen heet allen welkom middels een gedicht en opent hiermee de 

vergadering. 
“Jaarvergadering 

Dit is weer zo’n ding 
Het bestuur laat weten hoe het gaat 

In deze vergadering mogen de leden zeggen waar het op staat 

Wij allen zijn getroffen door maatregelen van de overheid 
En velen voelen zich nu, op de QR code na, bevrijd 

Het is fijn om hier te mogen zijn 
En zij die geleden hebben door ziekte of verlies hebben pijn 

Wij kunnen u laten weten 

Dat wij onze leden niet zijn vergeten 
Wij gaven een korting op de contributie 

En lieten u weten doe iets aan uw conditie 
Het Journaal en de ONS kwamen in de bus 

Wij danken de bezorgers want dat was een hele klus 

Ook onze andere vrijwilligers willen wij laten weten 
Dat het bestuur hen niet zal vergeten 

Tenslotte bedank ik de leden die er nu zijn 
Als ze allemaal gekomen waren was het hier toch te klein” 

 

Peter geeft een toelichting op de regelingen m.b.t. de RIVM regels. 
In het kort worden de activiteiten en locaties toegelicht. Alle activiteiten zijn opgestart maar 

er zijn hier en daar nog wat problemen die opgelost moeten worden. 
Middels een power point presentatie geeft de voorzitter een toelichting over het jaar 2020. 

  
2. Mededelingen/ eventuele extra agendapunten 

Helaas kan het bestuurslid Walter Mertens niet aanwezig zijn. Ook de heer Staals, lid van de 

kascontrolecommissie, heeft zich afgemeld. 
 

3. Goedkeuring verslag algemene ledenvergadering 11-02-2020  
Er zijn geen opmerkingen. De vergadering keurt het verslag hierbij goed. 
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4. Jaaroverzicht secretarieel 2020  

Het secretarieel overzicht 2020 is aan de leden toegestuurd met de uitnodiging en agenda. 
Zij hebben dit ontvangen met de nieuwsbrief van september. 

 
Het huidige bestuur wordt voorgesteld. 
Voorzitter   Peter Plompen 

Secretaris   Leny Peels 
Penningmeester  Gerard van Nimwegen 

Ledenzorg   Walter Mertens 
Activiteiten   Jan Geurts 
Ledenadministratie  Ine Willems 

 
Het aantal leden per 31-12-2020 verdeeld naar vrouwen en mannen wordt genoemd: 

Totaal aantal leden         1153 
    Vrouwen               Mannen  

                                   Aantal   %         Aantal   % 
                                     739    64,1            414  35,9 
t/m 60 jaar     50                         26      

61 t/m 75 jaar             310                 183     
Boven 75 jaar           379                205     

 
Toelichting op de organisaties waar de afdeling nauw mee samenwerkt als het 
belangenbehartiging betreft: KBO-Brabant, KBO Kring gemeente Valkenswaard, Cordaad 

Welzijn (Automaatje) en SeniorenBelang Valkenswaard.  
Het belang van de ouderenadviseurs en cliëntondersteuner wordt onder de aandacht 

gebracht. 
Deze gegevens zijn ook allemaal terug te vinden in het jaarlijkse informatieboekje en op de 

website www.kbo-valkenswaard.nl onder de button Valkenswaard. 
De wijzigingen die door het jaar optreden, worden gemeld in de maandelijks nieuwsbrief het 
Journaal en op de website. 

De voorzitter verzoekt om de maandelijkse nieuwsbrief en het jaarlijkse informatieboekje 
goed te lezen en te bewaren.  

 
5. Beleidsplan 2021-2025  

Het beleidsplan is aan de leden toegestuurd met de uitnodiging voor deze jaarvergadering. 

De vergadering heeft hierop geen aanmerkingen, het beleidsplan wordt dan ook 
goedgekeurd. 

De voorzitter stipt nog even de nieuwe wet: Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen aan. 
Deze is ingegaan op 1-10-2021 en is m.n. bedoeld om bestuurders te beschermen tegen 
hoofdelijke aansprakelijkheid. Hiervoor moet wel aan een aantal regels worden voldaan. 

De afdeling heeft hiervoor protocollen en draaiboeken; deze zijn aangescherpt en er zijn er 
enkele aan toegevoegd. 

De statuten van de afdeling zullen t.z.t. ook moeten worden aangepast. Hiervoor zijn we 
afhankelijk van KBO-Brabant. Zij zullen eind 2021 met een definitief voorstel komen. 
De aanpassing van de statuten hoeft pas in 2025 te zijn uitgevoerd.  

 
 

6. Financieel overzicht  
- financiële rapportage 2020 
Gerard van Nimwegen, penningmeester neemt het woord over. 

De Balans per 1-01-2020 en 31-12-2020 wordt op het scherm getoond. Er is in 2020 weinig 
gebeurd, dus ook niet veel uitgegeven. 

Op de vraag wat de reservering jubileum inhoudt, wordt geantwoord dat dit is voor het 70 
jarig jubileum feest in april 2022. 

http://www.kbo-valkenswaard.nl/
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De begroting van de inkomsten contributie 2021 is fors lager dan andere jaren omdat we 
minder contributie hebben hoeven te betalen. Dit besluit is destijds genomen omdat er 2020 

weinig activiteit, dus weinig kosten geweest zijn. 
 

De penningmeester legt uit dat we (ook i.v.m. WBTR) een limiet op de opname via de 
bankpasjes hebben ingesteld. Ook is er een max. bedrag bepaald bij opname van de 
bankrekening bij het betalen van rekeningen. 

 
- verslag kascontrolecommissie 

Heer van Beek krijgt het woord als lid van de kascontrolecommissie. Hij heeft samen met de 
heer Staals de kas gecontroleerd. Alles is in orde bevonden. 
 

- decharge penningmeester 
De penningmeester en daarmee het bestuur worden gedechargeerd. 

 
- begroting 2022 
De begroting 2022 kan nog niet gepresenteerd worden omdat nog veel onzeker is over 

kosten locaties e.d.  
 

- vaststellen kascontrolecommissie 2022 
Heer W. Verhees en de Heer Staals en mevrouw Herijgers-Herps als reserve. 

 
- vaststellen contributie 2022 
Voor 2021 was de contributie vastgesteld op € 15,00. Voor 2022 is deze weer gelijk aan 

vorige jaren € 22,50. De afdracht aan KBO-Brabant is per 1-1-2021 wel verhoogd naar 
€ 13,00. Tijdens de jaarvergadering van 15 februari 2022 zullen we de contributie voor 2023 

vaststellen. 
De kosten voor activiteiten kunnen bij de opstart geld kosten, daarna streven we ernaar de 
opbrengsten <> kosten neutraal te houden.  

 
Extra toelichtingen/ vragen 

- Dansen op vrijdag : in de huidige zaal is een botte vloer en deze is ook te klein. De groep 
wil graag een andere zaal. 
* het bestuur doet zijn uiterste best om de zaken goed te regelen. Zeker in deze corona tijd 

niet altijd gemakkelijk. Goede locaties is een probleem. De opstart van de activiteit was op dit 
moment belangrijker. Het onderwerp wordt in de komende bestuursvergadering besproken. 

Er kunnen nu nog geen toezeggingen worden gedaan. 
 
-70 jarig jubileum van de afdeling: De afdeling is opgericht in mei 1952. 

Op 26 april 2022 willen we dit met de leden vieren. Mochten er te veel aanmeldingen komen 
dan hebben we een optie op een extra dag en wel op 28 april. 

De uitnodiging wordt middels de nieuwsbrief aan de leden gestuurd. 
Wat we precies gaan doen is nog een verrassing. 

 

Toelichting op de website 
De webmaster, Gerard van Nimwegen, laat zien hoe de website in elkaar zit. 

 
      7. Bestuursverkiezing 
- Rooster van aftreden 

Leny Peels, secretaris, neemt het woord en geeft aan dat Peter Plompen statutair aftredend 
is. Peter heeft zich herkiesbaar gesteld. 

De vergadering gaat akkoord met het aanblijven van Peter als bestuurslid. 
De vergadering gaat akkoord met het aanstellen van Peter als voorzitter. 
Peter dankt de vergadering voor het vertrouwen en gaat met goede moed zijn volgende 

periode in. 
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      8. Rondvraag 

Op de vraag wanneer Line dance weer kan beginnen wordt geantwoord dat er problemen zijn 
met de locatie. Er wordt hard gewerkt aan een andere locatie. Dit is nog niet helemaal rond. 

A.s. donderdag is het afrondende gesprek. Er is het volste vertrouwen dat er  begin volgende 
week of uiterlijk de week daarop gestart kan worden. 
De 1e line dance groep bestond in 2020 12,5 jaar. 

 
Het is bij een lid niet duidelijk of de Taxbus ook in Valkenswaard rijdt. Dit is wel het geval ( 

zie uw informatieboekje) . In aanmerking komen mensen van 70 jaar of ouder en mensen 
met een beperking. U dient deze pas bij de gemeente aan te vragen. 
Een lid geeft de waarschuwing mee dat er met zones gewerkt wordt en dat dit flink geld kan 

kosten als je deze overschrijdt. 
Automaatje (aanvragen bij Cordaad Welzijn) is een alternatief. Hiervoor gelden andere regels 

en kan ook worden aangevraagd voor “gezellige” bezoeken. 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun deelname en inbreng aan deze jaarvergadering 

en sluit het officiële gedeelte. 
 

Daarna volgt een gezellig samen zijn met muziek van Dave Louis. 
 

Leny Peels 
20-10-2021 


